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Aan het college van B&W van Horst aan de Maas  
 

Betreft:  Vragen over het spoor omgeving Californische weg Sevenum  

 
 
Vragen 

1. Ons is ter ore gekomen dat er, tussen de Californischeweg in Sevenum en de Greenportlane, 
een uitbreiding zal komen van het aantal spoorlijnen, ten behoeve van de railterminal die ten 
oosten van de Greenportlane zal worden aangelegd. Wilt U ons middels een RIB op de hoog-
te brengen van deze plannen? Zo nee, wilt U dan aangeven waarom niet? 

2. Hoe gaat U betrokkenen  en omwonenden betrekken bij deze planontwikkeling?  
3. Heeft u over deze ontwikkeling afspraken gemaakt met de gemeente Venlo. Zo ja, wilt u deze 

dan delen? Zo nee, waarom niet? 
4. We hebben vernomen dat er omwonenden in dit gebied zijn benaderd voor de verkoop van 

hun onroerend goed. Kunt U deze onderhandelingen bevestigen?  
5. Hoe groot is het plangebied waar we hier over spreken? Gaarne een uitgebreid antwoord. 
6. Kunt U aangeven wat de financiële consequenties zijn van dit plan voor de financiën van de 

gemeente Horst aan de Maas? Gaarne een duidelijke beschrijving in Uw antwoord. 
7. Wanneer denkt U de raad te informeren over de verandering van het bestemmingsplan 

aldaar? 
8. Heeft U aanleiding om aan te nemen dat de gevaarlijke stoffen die over het betreffende spoor 

worden vervoerd en opgeslagen, gevolgen zullen hebben voor het groepsrisico in die omge-
ving?  Welke maatregelen zullen er dan genomen worden voor de  minimalisering van de 
risico’s voor de omgeving? Gaarne een nadere onderbouwing van Uw antwoord 

9. Heeft U informatie ingewonnen bij derden zoals bij de Veiligheid Regio? Zo ja, wat was het 
resultaat daarvan?  Zo nee, waarom niet? Gaarne een onderbouwing van Uw antwoord. 

10. De laatste tijd worden we op het baanvak Venlo-Eindhoven geconfronteerd met een toename 
van het vrachtvervoer over het spoor, met een toename van de geluidsoverlast. Heeft U de 
laatste tijd geluidsmetingen in het bebouwde gebied van het spoor laten uitvoeren. Zo ja, 
welke resultaten zijn daar uitgekomen en worden nog overal voldaan aan de voorwaarden die 
in de milieuvergunning voor het spoor zijn opgenomen. Zo nee, wanneer zullen deze 
metingen dan wel plaatsvinden. Gaarne een onderbouwing van Uw antwoord. 
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